
1 
 

PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 21 kwietnia 2022 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 
Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1220  

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław – nieobecny, usprawiedliwiony, 

4) Foleżyński Dariusz. 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Żychski Artur - Dyrektor PUP 

5) Szczepańska Natalia – Inspektor 
6) Szafran Natalia - Inspektor 

 

  
Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski. Następnie przedstawił porządek 

posiedzenia.   
 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Informacja na temat bezrobocia.  
2. Zmiany w WPF. 
3. Zmiany w budżecie na 2022 r.   

4. Zmiana uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2022 
na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu 
kąpielowego. 

5. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 
6. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne: 
         Ocena zasobów pomocy społecznej.  

 
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Informacja na temat bezrobocia.  

 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Sępólnie Krajeńskim Artur 

Żychski dokonał szczegółowego przedstawienia informacji na temat sytuacji 

na rynku pracy w Powiecie Sępoleńskim.  
Przedmiotowa informacja w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał o grupy 
bezrobotnych.   

 
Dyrektor PUP Artur Żychski odpowiedział, że osoba zarejestrowana 

może mieć status osoby bezrobotnej czyli tej zainteresowanej poszukiwaniem 

pracy, która nie pracuje, nie ma środków i nie ma gospodarstwa. Mogą się 
również rejestrować osoby jako poszukujące pracy. Nie mają statusu osoby 

bezrobotnej, nie pobierają zasiłku, ale np. posiadają gospodarstwo. W tym 
przypadku nie trzeba tyle razy potwierdzać gotowości. Osoba zarejestrowana 
jako bezrobotna ma swoje obowiązki i musi potwierdzać gotowość do 

podjęcia pracy.  Są również osoby, które są zarejestrowane, ale nie są chętne 
do podjęcia pracy. Podkreślił, że miało to zostać zmienione. Powinno się 
zajmować tymi, którzy chcą podjąć pracę.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski zapytał czy uchodźcy są traktowani tak 

jak wszyscy inni pracownicy.  

 

Dyrektor PUP Artur Żychski stwierdził, że nikt otwarcie nie powie, że 
zatrudnia na innych warunkach. Podkreślił, że każdy przypadek jest inny. 
Powinno być indywidualne podejście.   

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że na początku należy 

pomóc, ale później takie osoby powinny być już traktowane jak nasi 

pracownicy i stosować się do zasad obowiązujących w Polsce.   

 

Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski podkreślił, że patrząc na 

statystykę gminy to ludność zmniejsza się. Młodych ludzi nie ma tylu, aby 

zastąpić osoby starsze. Stwierdził, że należy być jednak dobrej myśli.   

 

Następnie Burmistrz Wojciech Głomski podziękował Dyrektorowi za 

dotychczasową współpracę i za pomoc udzielaną Gminie Kamień Krajeński.  

 

Dyrektor PUP Artur Żychski również podziękował Panu Burmistrzowi 

za współpracę i za pomoc w zatrudnianiu osób, które nadużyły już zaufania.    

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 
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Ad.I.2. Zmiany w WPF.  

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim              

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022.  
Planowane na rok 2022 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 36.195.664,12 zł,  
- wydatki ogółem – 43.734.086,29 zł.  

Ponadto nastąpiła zmiana deficytu, który obecnie wynosi 7.538.422,17 zł. 
Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  
- kredytami w kwocie 2.106.765,00 zł, (zwiększenie o 100.000,00 zł)  

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach               
w kwocie 3.431.657,17 zł. (zwiększenie o 300.000,00 zł). Dotyczy 

niewykorzystanych następujących środków:  
- z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na "Laboratoria przyszłości" kwota 
25.007,17 zł,  

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 3.100.000,00 zł.  
- z niewykorzystanych środków z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych za rok 2021 kwota 2.658,57 zł, i z tytułu opłaty za 
zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym za rok 
2021 kwota 3.991,43 zł., a także 300.000,00 zł, otrzymana w 2021r. 

uzupełniona subwencja na inwestycje wodociągowe.  
- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 2.000.000,00 zł.  

W załączniku Nr 2  
"Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - Przebudowa drogi wewnętrznej na działce 
nr 175 w miejscowości Duża Cerkwica " nastąpiło zwiększenie wydatków             

w 2022r. o kwotę 13.800,00 zł, w paragrafie 60016 § 6050, do kwoty 
644.800,00 zł. Zwiększone zostały środki własne gminy.  

"Modernizacja parku przy ul. Sępoleńskiej w Kamieniu Krajeńskim             

w zakresie niezbędnym do realizacji celów rozwoju społecznego" - Lokalny 

Program Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński" nastąpiło zwiększenie 

wydatków w 2022r. o kwotę 104.629,00 zł, w paragrafie 90095 § 6059, do 

kwoty 2.364.949,68,00 zł. Zwiększone zostały środki kwalifikowane własne 

gminy. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o rozstrzygnięcie przetargu na 

rewitalizację parku.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że powinno to nastąpić pod 
koniec kwietnia.  

 

Radna Natalia Marciniak pozytywnie odniosła się do planowanej 
inwestycji. Uwagę zgłosiła jednak do usytuowania parkingu oraz letniej 
czytelni, która nie będzie znajdowała się przy bibliotece.  
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Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie za. 

 

Ad.I.3. Zmiany w budżecie na rok 2022. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał o modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Kamieniu Krajeńskim. Gminy nie byłoby stać na remont tej 
oczyszczalni.   

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że od momentu jak została radną 

nigdy nie słyszała o potrzebie modernizacji oczyszczalni ścieków w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że była mowa o tej inwestycji, 
ale gminy nie było na nią stać.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski podkreślił, że co roku 
urządzenia na oczyszczalni niszczeją.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie za.  
 
Ad.4. Zmiana uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 
2022 na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu 

kąpielowego. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 
Natalia Szafran. Poinformowała, że przepis art. 37 ust. 1 i 2 ustawy z dnia      
20 lipca 2017 r. Prawo wodne uprawnia radę gminy do podjęcia uchwały 

będącej aktem prawa miejscowego, corocznie do dnia 20 maja, określającej 
sezon kąpielowy, który obejmuje okres między 1 czerwca, a 30 września oraz 
wykaz kąpielisk na terenie gminy. Wskazany przepis nie nakłada obowiązku 

wskazywania w uchwale organizatora kąpieliska.  
Wobec powyższego należało zaproponować wykreślenie zapisu uchwały 

tj. ust. 2 § 1 w brzmieniu: "2. Organizatorem kąpieliska jest Gmina Kamień 
Krajeński." jako bezprzedmiotowego.   
 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.5. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 
Krajeńskiego. 

 
Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego Wojciech Głomski.  



5 
 

W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 

Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2021,                        

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy. 

Burmistrz Wojciech Głomski w pierwszej kolejności przedstawił garść 

informacji finansowych. Następnie omówił główne dokumenty strategiczne, 

które realizuje Gmina. Z kolei część analityczna opracowanego raportu 

zawierała szczegółowe informacje nt. zadań realizowanych przez Gminę 

Kamień Krajeński i jej jednostki organizacyjne. 

 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

II. Inne sprawy organizacyjne: 

    Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

 Członkowie Komisji zapoznani zostali z „Oceną zasobów pomocy 

społecznej”.  

 

 Wobec braku dyskusji przystąpiono do następnego punktu 

posiedzenia.  

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o sprawę systemu nawodniającego boisko 

piłkarskiego w Kamieniu Krajeńskim. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że zorientuje się w tej sprawie             

i udzieli odpowiedzi na następnym posiedzeniu komisji.   
 

Radny Dariusz Foleżyński zgłosił wniosek dotyczący zakrzaczeń przy drogach 
(z dojazdem do pól). Wspomniał o 3 takich drogach. Radny chciałby omówić 
ten problem podczas najbliższego spotkania z Panem Burmistrzem.   

 
Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski zgłosił konieczność naprawy 

nierówności na skrzyżowaniu drogi krajowej i powiatowej w Zamartem. 
 
Radna Natalia Marciniak wspomniała o problemach osoby poruszającej się 

na wózku inwalidzkim. Zgłosiła sprawę obniżenia krawężników w dwóch 
miejscach przy ul. Chojnickiej w Kamieniu Krajeńskim. Poinformowała, że 
może przesłać zdjęcia tych miejsc.  
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Burmistrz Wojciech Głomski poprosił o przesłanie zdjęć, o których 

wspomniała radna.    
 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 21 kwietnia 2022 r.  
  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


